
جشن خانوادگی غدیر در توچال
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جشن های عید غدیر بستر گسترش نشاط در جامعه است/جشن خانوادگی
غدیر در توچال

جشن خانوادگی”غدیر” از سوی مجموعه تفریحی ورزشی توچال با هدف
معرفی سیره علوی و گسترش نشاط اجتماعی در جامعه برگزار می شود.
به گزارش روابط عمومی مجموعه تفریحی ورزشی توچال، با توجه به
اهمیت واقعه غدیر و ترویج پیام آن همزمان با آغاز دهه امامت و
ولایت از سوی مجموعه تفریحی ورزشی توچال مراسم جشن خانوادگی”غدیر”

برگزار می شود.
توسعه و ترویج سیره علوی و فرهنگ ولایی در سطح جامعه و به ویژه در
تعامل با گروههای هدف جوان و نوجوان، ارتباط عمیق مردم با اهل
بیت علیهم السلام، بازتولید ارزشها و رزمایش همدلی و نشاط ملی در
جشن غدیر، ترویج نشاط اجتماعی در جامعه از اهداف برگزاری این جشن

عنوان شده است.

جشن خانوادگی غدیر به مناسبت فرا رسیدن عید سعید غدیر خم با
اجرای برنامه های متنوع فرهنگی، هنری، ورزشی اعم از اجرای گروه
های سرود، دعوت از خوانندگان محبوب، اجرای گروه کودک، اجرای گروه

های سنتی، نورافشانی و … برگزار خواهد شد.

با هدف نهادینه کردن واقعه غدیر در ذهن کودکان و ایجاد بازی و
نشاط در بین آنها، گروه کودک عمو توپولی ها با موضوع غدیر به شعر

خوانی و قصه خوانی می پردازند.
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این برنامه از ۳۱ خرداد تا ۵ تیر هرشب از ساعت ۲۰ در بام مجموعه
تفریحی ورزشی توچال(بام تهران) با حضور هنرمندان و خانواده های

علاقه مند با اهدای جوایز نفیس اجرا می شود.
گفتنی است، برگزاری رویدادهای فرهنگی و جشنوارهها در شهرهای
امروز دنیا علاوه بر کارکردهای مثبت در توسعه مؤلفههای مهم فرهنگی
و هنری نقش به سزایی در زیست شهروندان دارد بهگونهای که امروز
یکی از مهمترین سیاستگذاریهای شهری و شهروندی برگزاری رویدادهای

فرهنگی و هنری با سبقه دینی است.

حضور فعال مجموعه تفریحی ورزشی
توچـال در نمایشگـاه دسـتاوردهای

هلدینگ پارسیان
30 - خرداد - 1403

حضور فعال مجموعه تفریحی ورزشی توچال در نمایشگاه دستاوردهای
هلدینگ پارسیان/ تولید داخلی، قفل تله کابین و

تله سیژ در سایه تعهد مهندسان ایرانی
همزمان با برگزاری چهارمین جایزه نوآوری و فناوری بنیاد مستضعفان
به همراه نمایشگاه دستاوردهای هلدینگ سیاحتی و مراکز تفریحی

مجموعه تفریحی ورزشی توچال در این نمایشگاه شرکت کرد.

توچال
به گزارش روابط عمومی مجموعه تفریحی ورزشی توچال، همایش اختتامیه
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چهارمین جایزه نوآوری و فناوری بنیاد مستضعفان به همراه نمایشگاه
دسـتاوردهای هلـدینگ سـیاحتی و مراکـز تفریحـی پارسـیان (۲۵ و ۲۶

اردیبهشت) در ساختمان شماره ۲ بنیاد مستضعفان برگزار شد.

توچال
جایزه نوآوری و فناوری بنیاد مستضعفان در راستای ارتقای کارایی و
توان اجرایی هر صنعت و توجه ویژه آنان به فناوری و نوآوری برای

گسترش و توسعه فناوری های نوین اجرا می شود.
چهارمین جایزه نوآوری و فناوری بنیاد مستضعفان با همکاری هلدینگ
سیاحتی و مراکز تفریحی پارسیان در سه محور نوآوری های پیاده سازی
شده، ایده های نوآورانه و راه حل های خلاقانه در بخش های هتلداری،
حمل و نقل ریلی، سیاحتی و تورگردانی، فرهنگی، تفریحی و ورزشی

برگزار شد.

توچال

مجموعه تله کابین توچال؛ بهعنوان یکی از بازیگران و حامیان اصلی
حوزه گردشگری و تفریحی، با تجربه و سابقهای دیرینه در پشتیبانی و
همراهی با این صنعت، امسال نیز همچون سالهای گذشته حضوری فعال در

این رویداد مهم داشته است.
مجموعه تفریحی ورزشی توچال، در دو حوزه فنی و مهندسی و طراحی و
ساخت نمایشگاه دستاوردهای هلدینگ پارسیان شرکت کرده و خدمات این

حوزه را در معرض دید علاقه مندان قرار داده است.
در این نمایشگاه از یک نوع قفل تولید و ساخت مهندسان این شرکت
نیز رونمایی شد که قابلیت بهره گیری در دو خطه تله کابین و تله
ً از شرکت های سییژ(پوما و دوپل مایر) را دارد و این قطعه قبلا

خارجی خریداری می شد.
همچنین در بخش دیگر این غرفه خدمات مختلف مجموعه توچال اعم از
تله کابین، تله سییژ چشمه، شهربازی، هتل، کلبه های چوبی و باشگاه

های ورزشی



ملیپـوش اسـکی روی چمـن: تـا بـه
طلای جهانی نرسم عقب نمیکشم

30 - خرداد - 1403

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران – ایپنا ؛مهدی جعفری با اشاره به
اینکه از چهار سالگی اسکی را آغاز کرده، اظهار کرد: از آنجایی که
پدر و برادرم عضو تیم ملی اسکی بودند من هم تشویق شدم تا به تیم
ملی بروم بنابراین در ۹ سالگی در اسکی آلپاین به عضویت تیم
نونهالان درآمدم. پس از آن به تیم جوانان آمدم و اسکی روی چمن را

شروع کردم.

وی افزود: من از کودکی ابتدا اسکی روی برف را شروع کردم و به مدت
دو سال اسکی آلپاین کار میکردم اما پس از آن به اسکی چمن علاقمند
شدم. هیجان اسکی چمن بیشتر بود و دقیقا همان رشتهای بود که آن را

دوست داشتم برای همین ترجیح دادم در این رشته فعالیت کنم.

عضو تیم ملی اسکی روی چمن عنوان کرد: پس از آن در لیگ جوانان
قهرمان شدم و ۲ سال بعد در رده بزرگسالان حضور یافتم و در این رده
هم در لیگ کشوری به مقام دوم دست یافتم و توانستم به مسابقات
جوانان جهان (سال ۲۰۲۲ به میزبانی چک) بروم اما در اولین روز
تمرین در چک پاهایم دچار کشیدگی شد و در آن پلاتین گذاشتم و به
دلیل مصدومیت نتوانستم، ادامه دهم. پس از دوسال دوری به دلیل
مصـدومیت سـرانجام توانسـتم تمرینـاتم را از سـر بگیـرم و در رده

بزرگسالان به مسابقات قهرمانی جهان راه یابم.

وی ادامه داد: در واقع اولین مسابقات برون مرزی که شرکت کردم در
جهانی ایتالیا بود و شرایط خیلی سختی برای تمرینات داشتم زیرا
پیست دیزین اصلا شبیه پیست ایتالیا نبود و در هر صورت این پیست را
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بسته بودند و ما مجبور بودیم در اردبیل تمرین کنیم و شرایط آن
پیست هم ما را اذیت میکرد.

ملیپوش اسکی عنوان کرد: در این مسابقات رقبای بسیار قوی داشتم و
از اینکـه بیـن ۵۰ نفـر توانسـته بـودم در رده بزرگسـالان در رده
دوازدهم قرار بگیرم، حس خوبی داشتم. این رقابتها در چهار روز
برگزار شد که در دو روز در رده جوانان به مقام پنجم و هشتم و در
رده بزرگسالان در رده دوازدهم جهان دست یافتم و در روز چهارهم هم

اوت کردم.

وی اضافه کرد: هنوز هم دوست دارم در رشته اسکی روی چمن ادامه دهم
و تا به سکوی قهرمانی نرسم و طلا نگیرم هرگز عقب نمیکشم. مطمئن
هستم که در این سه چهار سال اگر شرایط پیست خوب باشد، میتوانم به
مدال برسم. مسابقات بعدی که باید در آن شرکت کنم جام جهانی اسکی

چمن در شهریور امسال به میزبانی ایران است.

صید: رییس فدراسیون اختیاری از
خـــودش نـــدارد/ از مســـوولان

خواهشمندم به داد اسکی برسند
30 - خرداد - 1403

سید جواد صید، عضو سابق تیمهای ملی اسکی آلپاین، اسنوبرد و چمن
با انتقاد از شرایطی که بر این رشته حاکم شده است گفت: وضعیت
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نگران کننده اسکی باعث شده است بسیاری از چهرهها این رشته را رها
کنند و بروند.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، عضو سابق تیم ملی اسکی
آلپاین، اسنوبرد و چمن و نماینده اسکی آلپاین در بازیهای آسیایی
ژاپن ۱۹۹۰، مسابقات جهانی، سرمربی سابق تیمهای ملی، رییس سابق
کمیته داوران و رییس سابق کمیته اسکی روی چمن در خصوص شرایط فعلی
رشته اسکی گفت: پس از دوره ۳۰ ساله ریاست عیسی ساوه شمشکی، سه
رییس فدراسیون داشتیم اول آقای طالبی، بعد آقای افتخاری و حالا هم

آقای نظریان.

وی ادامه داد: در حال حاضر آقای عیسی ساوه شمشکی در فدراسیون
جانبازان و معلولان مشغول به فعالیت است و پسرش دبیر فدراسیون
اسکی است و خواهر زاده اش که خودش اسکی بلد نیست مسوول کمیته
آموزش است. جالب است بدانید که ایران ۲ سهمیه تی دی (نماینده فنی
فدراسیون جهانی) برای معرفی به فدراسیون جهانی داشت که یکی در
رشته استقامت به خواهر زاده رییس که هیچگونه تخصصی نداشت و یکی
هم به پسر ایشان به عنوان تی دی اسکی آلپاین اعطا شد و این دو
نفر در هر مسابقه داخلی که به عنوان بین المللی برگزار می شود از
سمت فدراسیون جهانی مبلغ ارزی یورو یا دلار دریافت می کنند در
حالی که بسیاری از افراد با سابقه یا ملی پوش که تخصص و تحصیلات
کافی هم داشتند به فدراسیون جهانی معرفی نشدند، در حالیکه مستحق



این موضوع بودند.

صید تصریح کرد: دبیر و مسوول کمیته آموزش کمک می کنند رییس
فدراسیون غیر تخصصی انتخاب شود تا فرصت خط و نشان کشیدن داشته
باشند به همین دلیل از سوی ورزشکاران ریزش زیادی در رشته های
مختلف رخ داده است. قبلا حداقل صد نفر در سطح بالا در مسابقات
انتخابی تیم ملی شرکت میکردند ولی الان کمتر از ۱۰ نفر در انتخابی
شرکت می کنند. خیلی ها یا رفته اند یا اگر هستند دیگر تمایلی به

ادامه کار ندارند و در جوانی کنار کشیده اند.

عضو سابق تیمهای ملی اسکی گفت: فدراسیون جهانی قانونی دارد که در
مسابقات بین المللی باید تعداد نفرات به حد نصاب برسد و به دلیل
کنار کشیدن قهرمانان و نفرات قوی، آقایان برای تاییدیه فدراسیون
جهانی از هیات اسکی شهرستانها خواهش می کنند نفر به مسابقات
بیاورند. افرادی که در حد مبتدی هستند و در واقع حضورشان در
مسابقات فرمالیته است. دوستان اگر می خواهند کار زیربنایی انجام
دهنـد مربـی خـوب از دیزیـن، شمشـک و دربندسـر بفرسـتند تـا سـطح
ورزشکاران بالا برود. کار به جایی رسیده که یک نفر در حد ملی پوش
و یک نفر در حد مبتدی که با چند روز آموزش اسکی یاد گرفته در
مسابقات بین المللی در کنار هم مسابقه می دهند فقط برای اینکه
آمار تعداد نفرات به فدراسیون جهانی اسکی تکمیل شود. فدراسیون
جهانی اسکی تا چند سال قبل کمک حدود ۱۷۵ هزار فرانکی به اسکی
داشت که مدتی پیش اسکی بازان نامه ای به فدراسیون جهانی نوشتند
که پولی که می فرستید خرج ملی پوشان نمیشود و جلوی پرداخت آن
گرفته شد و فدراسیون جهانی گفت دیگر پولی پرداخت نمی کند و تاکید
کرده است هر اقدامی می خواهید از مربی خارجی یا وسایل یا اردو
انجام بدهید و سپس ما هزینه اش را واریز می کنیم البته در همین

هم ابهامات زیادی وجود دارد.

وی ادامه داد: دوستان مربی خارجی می آورند که در حد سطح بالا نیست
یا مربی قدیمی می آورند. افتی که ورزش اسکی ایران کرده، افت
چشمگیری بوده است. ما مدعی ۴ تیم برتر جهان در اسکی چمن بودیم و
الان اصلا در محدوده این رتبه ها نیستیم. در انفرادی در اسکی چمن
مدال طلا یا نقره در اروپا می گرفتیم اما حالا رتبه کمتر از ۲۰ و
۲۵ نداریم. اسکی آلپاین و اسنوبردمان نابود شده و اسکی استقامت

هم از بین رفته و همه ورزشکاران را فراری داده اند.



رییس سابق کمیته اسکی چمن عنوان کرد: فدراسیون به «مربی پروری»
در حد کاسبی نگاه می کند. مدرسینی که در گذشته داشتیم زیردست
مربیان سوییس و اتریشی و ایتالیایی دوره دیدند. اگر مدرسی زیر
نظر کمیته ملی المپیک بود ، یک شخص و یک نفر نبود که بخواهد یک
نمره بدهد و مدرسین از فیلترهای زیادی رد میشدند اما متاسفانه در
حال حاضر یک مدرس بلغاری آورده اند که ایشان حتی در مارپیچ ریز
تخصصی ندارد و با تکنیک جدید آشنا نیست و اصلا نوع دیگری درس
میدهد که ما نشنیده ایم. یک روز با تعدادی از مدرسین در کلاس
ایشان بودیم و از کار ایشان هم اشکال گرفتیم. حالا اینکه پشت پرده
چه همکاری با دبیر فدراسیون دارند که ایشان آمده اند مسابقات
داخل کشور را به عنوان تی دی برگزار کنند و از ایشان درخواست شده
کلاسها را برگزار کنند، مشخص نیست. در کلاسهایی که طبق آیین نامه
فدراسیون جهانی آموزش به بیش از ۱۰ نفر مجاز نیست ایشان برای ۴۰
نفر تدریس می کنند. از مسوولان خواهشمندم به داد فدراسیون اسکی

برسند.

وی در خاتمه تاکید کرد: رییس فدراسیون چون از قبل از طریق این
آقایان حمایت شده است هیچگونه اختیار و تخصصی ندارد که این مشکلات
پیش آمده که جامعه اسکی و ملی پوشان نارضایتی زیادی دارند و همه
رها کرده اند و رفته اند. وضعیتی که واقعا نگران کننده است و



باید تا دیر نشده فکری به حال آن کرد. متاسفانه هر کس هم انتقادی
کند یا حرفی بزند سریع تخریب و از دور خارجش می کنند.

دیــدار رئیــس فدراســیون اســکی
تاجیکسـتان بـا دبیـر کـل کمیتـه

ملی المپیک
30 - خرداد - 1403

ظهر امروز رئیس فدراسیون اسکی تاجیکستان به همراه رئیس فدراسیون
اسکی کشورمان با حضور در کمیته ملی المپیک با دبیر کل کمیته

دیدار و گفتگو کرد.

توچال میزبان آلپاین شد
30 - خرداد - 1403
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مسابقات لیگ بین المللی آلپاین از روز گذشته ۱۹ فروردین در پیست
اسکی بین المللی توچال آغاز شد.

مدال برنز اسکیباز جوان ایران
در قهرمانی آسیا

30 - خرداد - 1403

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران – ایپنا ؛ رقابتهای اسکی آلپاین
قهرمانی جوانان آسیا از ۱۹ اسفند در رشته مارپیچ بزرگ به میزبانی

کشور چین آغاز شد و امروز در رشته مارپیچ کوچک به پایان رسید.

در جریان رقابتهای امروز در بخش مارپیچ کوچک علی بلوکات موفق شد
پس از ورزشکار قزاقستان و قرقیزستانی در جایگاه سوم قرار بگیرد و
مدال برنز را از آن خود کند. امیرحسین ذاکری در این بخش موفق به

رسیدن به خط پایان نشد.

https://www.ipna.ir/?p=954184
https://www.ipna.ir/?p=954184


در بخش دختران، آتنا کیاشمشکی در جایگاه پنجم و در بخش جوانان
یک، سارینا احمدپور در جایگاه هفتم قرار گرفت.

با این حساب تیم ایران با کسب دو مدال برنز (برنز آتنا کیاشمشکی
در مارپیچ بزرگ و برنز علی بلوکات در مارپیچ کوچک) به کار خود در

این مسابقات پایان داد.

کره جنوبی، چین، ایران، ازبکستان، قرقیزستان، هنک کنگ، لبنان،
مغولستان، تایوان، تایلند، نپال، پاکستان و قزاقستان، ۱۳ کشور
شرکت کننده در بیست و دومین دوره بازی های قهرمانی آلپاین جوانان

آسیا بودند.

برترینهــای مسابقــات قهرمــانی
اسـنوبرد جـایزه بـزرگ دربندسـر

معرفی شدند
30 - خرداد - 1403

مسابقـات قهرمـانی اسـنوبرد جـایزه بـزرگ دربندسـر برگـزار شـد و
برترینها معرفی شدند.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، مسابقات قهرمانی اسنوبرد
جایزه بزرگ دربندسر با حضور بیش از ۱۲۰ شرکت کننده روز جمعه ۱۸
اسفندماه در رشته سافت، هارد و فری استایل بانوان و آقایان

https://www.ipna.ir/?p=953863
https://www.ipna.ir/?p=953863
https://www.ipna.ir/?p=953863


برگزار و نتایج ذیل به دست آمد:

* هارد بانوان: شیما یارخواه، سناره یزدانی و یگانه
سولقانی

* هـارد آقایـان: رحمـت اللـه مقدیـد، محمـد سـاوه
دربندسری(کرم) و مهدی جیرودی

* سافت بانوان: سارا عین الهی، مریم ساوه دربندسری و
مریم شمس الدینی



* سافت آقایان: امیر بلوکات، امیرحسام شریعتی و میلاد
کیا شمشکی

* فری استایل بانوان: سحر ذلقی، شزا طوفان پور و
آرمینا سعادتی و آتنا سعیدی

* فری استایل آقایان: محمد حسین فتاحی، میلاد انوری و
احسان مولایی و محمدرضا اصغرنژاد

لازم به ذکر است مسابقات جایزه بزرگ اسنوبرد دربندسر به میزبانی
پیست اسکی دربندسر برگزار شد.



برگـزاری اولیـن کارگـاه آمـوزشی
اسـکی و رسـانه تخصصـی عکـس در

آکادمی ملی المپیک
30 - خرداد - 1403

اولین کارگاه آموزشی اسکی و رسانه تخصصی عکس در محل آکادمی ملی
المپیک برگزار شد

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، در راستای تقویت فعالیتهای
رسانه ای در اسکی و ورزشهای زمستانی و به همت کمیته تخصصی اسکی و
ورزشهای زمستانی انجمن، اولین کارگاه آموزش اسکی و رسانه در
تاریخ ۱۰ اسفندماه در محل آکادمی ملی المپیک سالن شماره ۲ استاد

فارسی برگزار شد.

https://www.ipna.ir/?p=951142
https://www.ipna.ir/?p=951142
https://www.ipna.ir/?p=951142


محمد امین جمالی، عکاس باتجربه ورزشهای زمستانی کشور که سابقه
حضور در  المپیکهای زمستانی را در کارنامه خود دارد به عنوان
مدرس در این کارگاه مباحثی درباره عکس و عکاسی در ورزش اسکی و

رسانه ارائه داد.

همچنین در این دوره آموزشی یک روزه شرایط عکاسی خبری اسکی در
رشته های مختلف توسط پیام نظر مسئول کمیته تخصصی اسکی و ورزشهای

زمستانی انجمن برای شرکت کنندگان ارائه شد.



در انتهای این دوره منوچهر زندی (عضو افتخاری هیات رئیسه انجمن
جهانی) در خصوص اهمیت برگزاری کارگاههای آموزشی و توجه به مقوله
آموزش به عنوان یکی از مهم ترین برنامه های انجمن ورزشی نویسان
مطالبی را بیان کرد .در این دوره عکاسان خبری و فعالان اسکی در

رشته های آلپاین و اسنوبرد حضور داشتند.


